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Protokol no. 69] 

 

Generalforsamling Feldballe Vandværk tors. d. 14. Marts - 2024 kl. 19.00   

Feldballe Friskole. 
 

 

Dagsorden til Generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Regnskab 

4. Budget og takstblad for det kommende år fremlægges 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

8. Eventuelt 

 

 

På valg er følgende: 

 

Til bestyrelsen: 

Arne, Lars & Kasper 

 

Suppleanter til bestyrelsen: 
Jan Degn, Anders Morgenstjerne 

 

Revisor 

Tommy Larsen, Thorsager  

 

Revisor Suppleant 

- 

 

Punkt 1: 

 

Valg af dirigent 

(Holger Degn) 

 

Punkt 2: 

 

Formandens beretning til Generalforsamlingen 2024 
 

På bestyrelsesmødet efter generalforsamlingen blev bestyrelsen konstitueret med Peter Friis 

Rasmussen som Formand, Lars Oltmann som Næstformand, René Jakobsen som Kasserer, Arne 

Degn som Driftsansvarlig og Kasper Mikkelsen Bestyrelsesmedlem. 

 

Der er udpumpet og solgt 21.213m3 vand i 2023 mod 22.612m3 i 2022.  

Så 2023 må betegnes som værende et normal år når man kigger på den udpumpede vandmængde 

som er leveret ud til de 237 forbrugere. Der er dog blevet oppumpet knap 26.000 m3 fra de to 

boringer på vandværket i 2023. Et brud på den hundred år gamle støbejernsledning, som lå fra 

Møllevej og ned til Lufthavnsvej, samt større og mindre lækager hos specielt tre forbrugere - har 

givet et ledningsnet-tab på knap 5.000 m3 vand. Alle lækager er efter lidt detektivarbejde blevet 

lokaliseret og udbedret og den gamle støbejernsledning blev udskiftet i august måned 2023. 
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Samtlige Multical21 forbrugermålere er blevet 9 år og bliver derfor udskiftet her i 2024.  

De erstattes af Kamstrups nye flowIQ2200 måler. 

 

Eurofins har foretaget to vandanalyser på ledningsnettet i hhv januar og i august. Ved august 

analysen blev der konstateret et forhøjet kimtal. Under udskiftningen af den gamle støbejerns-

ledning blev vandforsyningen afbrudt i 1 time og dette mente vi var årsagen til det forhøjede kimtal. 

Kimtallet blev derfor gen-analyseret, og en ny analyse foretaget 3 uger senere viste at kimtallet nu 

var i det gode område. Så vi har stadigvæk noget godt og dejligt rent drikkevand her i Feldballe!  

 

Revisor Tommy Larsen, Thorsager har gennemset vores regnskab og bilagsmappe og afleveret det 

retur i underskrevet stand og vi har fået en bemærkning med om at alt ser fint ud. 

 

Her til slut vil jeg gerne takke bestyrelsen for et godt samarbejde i det forløbende år. 

 

På bestyrelsens vegne, Peter Friis Rasmussen 

 

(Formandens beretning blev godkendt) 

 

Punkt 3: 

Regnskabet blev fremlagt (Rene + Peter): 

 

(Regnskabet blev godkendt uden kommentarer) 

 

Punkt 4: 

Budget & Takstblad (Rene + Peter): 

For 2024 er ikke planlagt nogen form for takstændringer ud over de sædvanlige årlige indeks-

reguleringerne. Indekstallet er lidt i den høje ende denne gang, nemlig 9,77 % - så 2023 

”Forsyningsledningsbidraget” samt ”Stikledningsbidraget” er blevet ganget med 1,0977 ift. år 2022. 

 

Takstbladet for 2024 blev indsendt til Syddjurs Kommune for godkendelse i uge 6 og det blev 

godkendt af kommunen allerede i uge 7. 

 

Budget og takstbladet blev fremlagt. 

 

(Budget og takstblad blev godkendt) 

 

Punkt 5: 

 

Der er ikke indkommet forslag inden for tidsfristen som er d. 1. februar. 

 

Punkt 6: 

 

Valg af medlemmer og suppleanter til Bestyrelsen 

Valg til bestyrelsen, på valg er Arne, Lars og Kasper 

 

Følgende blev valgt: (Arne, Lars og Kasper) 

 

Suppleant til bestyrelsen, på valg er Jan Degn 1. suppleant og Anders Morgenstjerne er 2. suppleant 

 

Følgende blev valgt:  

(Jan Degn og Anders Morgenstjerne (ny) blev valgt) 
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Punkt 7:  

 

Punktet er udgået da vi anvender Tommy Larsen, Thorsager 

 

Punkt 8: Eventuelt  


